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Turnaj proběhl ve sportovní hale v Považské Bystici, kterého se zúčastnilo cca 300 

závodníku z Česka, Slovenska, Polska, Bulharska a Běloruska. Náš klub byl zastoupen 11-ti 

závodníky  

3 benjamínci, 4 mladší žáci, 3 mladší žačky a 1 starší žačka, kteří vybojovali 10 

cenných kovů. Na tomto turnaji se vyplatila příprava na páky, protože zde páčení bylo 

povoleno !!! Celý turnaj proběhl bez větších komplikací a končil v 17 hodin. 

 

Hodnocení našich závodníků 

 

CIGÁN JAN 

Honzík předvedl pěkný výkon, ve kterém dokázal porazit 5 svých soupeřů. Zaváhal 

pouze v druhém zápase, ve kterém narazil na Kubíčka z SKP Ostrava, který byl mnohem lepší 

v první půlce zápasu, ale ve druhé se situace obrátila. Utkání vyústilo do GS, kde Honzík větší 

bojovností rozhodl hodem na yuko. V tomto zápase ztratil mnoho sil, což velmi  ovlivnilo 

jeho třetí zápas, který prohrál s méně kvalitním závodníkem než je sám.  Přesto se dal ještě 

dohromady a zbylé 2 zápasy vyhrál a vybojoval bronz. Pochvala za bojovnost a snahu obrátit 

nepříznivou situaci, která se málo vidí. 

 

 

FRANEK ADAM a MOJŢÍŠEK JAN 

Dva velice šikovní benjamínci, kteří nás dnes mile překvapili. Bylo vidět kdo je na 

tatami pánem, předvedli oba suverénní výkony, za které by se nemusel stydět, kde jaký 



dorostenec. Z kluků čišilo sebevědomí a jistota ve své schopnosti. Oba dva, vždy z jistotou 

vybojovali své zápasy ve velice krátkém časovém intervalu na ippon a záslouženě se potkali 

ve finále. Ještě jednou velká pochvala za povedený výkon. POTĚŠILI JSTE NÁS, KLUCI  

 

 

PUPAKIS SOTIRIOS 

O Sotim dnes nemůžeme mluvit jinak, než ve chvále. Boje, které dneska předvedl, 

byly na úrovni super těžké váhy, kterou jsem u něho ještě nikdy neviděli. Rychlost, bojovnost 

a odhodlání „sežrat“ soupeře byly  hlavní prvky, které mu přinesly vítězství. Udělal radost jak 

svému otci, ale i nám. Určitě si do budoucna zlepšil judistické sebevědomí.    

 

FRÁNEK PATRIK 

Patrik se prezentoval bojovností. Je nováčkem ve 42ce. První zápas vyhrál 

v prodloužení na yuko, po dvou trestech soupeře. Problémy mu dělalo : nástup do techniky a 

bodovat, chybělo mu vychýlení soupeře. Druhý zápas už byl jednoznačnější, tam si poradil se 

svým soupeřem v ne waza v osae komi. Ve finále bohužel prohrál s Bělorusem v osae komi 

na yuko.  

 

LABSKÝ ONDRA 

Ondra se po špatném předprázdninovém období dostal do úplně jiné svéry a jeho 

projev na turnaji se mi líbí. Pere se s klidnou hlavou a je vidět, že nad judem přemýšlí a 

zbytečně se nežene do nějakých nebezpečných situací. Jediné co bych doporučila, je potřeba 

zaměřit se na kontrachvaty, které sice zvládá dobře, ale často se stává, že se dostává do 

situace, kdy soupeře hází na sebe, kde hrozí osaekomi od soupeře nebo je tam velmi „ dlouhá 

„ časová prodleva.  

 

KRESTA MATĚJ  

Velké zklamání nejen pro nás trenéry, ale hlavně pro něj. Absolutně nesoustředěným 

přístupem a hlavně příliš velkým podceněním soupeře se na tatami moc neohřál…po cca 10-ti 

sekundami bylo po zápase, a když jeho soupeř v následném zápase prohrál, bylo i po turnaji. 

Přesto víme, že se z těchto zbytečných chyb dokáže poučit a věříme, že příště to bude lepší a 

předvede výkon, na který jsme u něj zvyklí !!! 

 

 



PRACUCHOVÁ ZUZKA a MACHÁČKOVÁ KAČA  

             Dvě malé velké bojovnice. Obě jsou na tatami dračice . Se soupeřkami se nemazlí a to 

je správné. Kačenka, až na jediné zaváhání vše vyhrála … Zuzka dneska ukázala dva rozdílné 

zápasy. V jednom odevzdaně prohrála zápas z Kačkou a v druhém předvedla po dlouhé době 

opravdu bojovný výkon, který se nám moc líbil. Je fajn, že máme dvě podobně váhové a 

výkonnostně šikovné holky, které se navzájem potáhnou nahoru. 

 

MARTÍNKOVÁ ADÉLA 

                Adéla vyhrála, s tím, že dnes její výkon nebyl na 100%. Vybojovala si úchop a stále 

čekala … nevíme na co. Naštěstí to nijak neovlivnilo její zápasy. Máme dojem, že trochu 

podcenila soupeřku z Hranic, s kterou musela bojovat až do konce, ale to jsou její méně 

kvalitní první zápasy. Velkou pochvalu zaslouží za poslední zápas s Polskou závodnicí, kde 

absolutně bez jakýchkoliv problémů, úplně přirozeně nasadila páku, kdy donutila svou 

soupeřku se vzdát !!! 

 

HANIČÁKOVÁ LUCKA 

               Suveréni výkon. Měla pouze jednu soupeřku, s kterou neměla žádný problém a oba 

společné zápasy vyhrála. 

 

 

 

Závěr: 

             Opět se ukázala správná volba v nominaci na turnaj. Všichni výše uvedení závodníci 

jsou vypraní a zkušení, a dokážou vzorně reprezentovat náš klub nejen v ČR, ale i v zahraničí. 

Přesto je třeba uvést, že i zda byly k vidění nedostatky v taktice boje, psychickém rozpoložení 

a provádění technik. Také bojujeme se ztrátou sebevědomí v okamžiku, kdy vidíme vyšší 

pásky.   

 

 

 

v Ostravě dne :     07.10.2012                              zpracovali : Martínek R. a Boháčová M. 

 

 

 


